
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 21. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 367
Vil ministeren kommentere artiklen "Victoria har ventet halvandet år på en handicapbil, 
og ventetiden er ikke slut" på dr.dk den 14. april 2022, og kan ministeren samtidig svare 
på, om ministeren finder det rimeligt og i overensstemmelse med god forvaltningsskik, (jf. 
ex. bemærkningerne i »Forvaltningsret« af Hans Gammeltoft-Hansen med fl. 2. udgave. 
Jurist- og Økonomforbundet, 2003, kap. 16 side 624), at mange kommuner har en sags-
behandlingstid på over et år, når man skal have bevilget en bil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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